
Protok61 Nr XXIII/12
 
sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe, odbytej w dniu 16 maja 2012 r.,
 

w sali posiedze6 Rady Gminy im. Franciszka Matusiewicza
 
w Urzedzie Gminy Miejsce Piastowe.
 

1. Otwarcie obrad. 

Sesjlt XXIII otworzyl 0 godz. 900 i prowadzil jej obrady Przewodniczacy Rady Wiktor Skwara. 

W sesji uczestniczyli: 

- Marek Klara - Wojt Gminy, 

- Stanislawa Gawlik - Zastepca Wojta, 

- Radni - wedlug listy obecnosci,
 

- Anna Hreczka - Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej,
 

- Lucyna Baran - Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej,
 

- Janusz Wegrzyn - Dyrektor Gminnego Osrodka Kultury w Miejscu Piastowym,
 

- Ryszard Buczek - Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej
 

w Miejscu Piastowym, 

- Krzysztof Mercik - Sekretarz Gminy, 

- Agnieszka Mercik - Meier - Radca prawny, 

- Soltysi - wedlug listy obecnosci. 
Listy obecnosci w zalaczeniu. 

Przewodniczacy Rady, na podstawie listy obecnosci, stwierdzil prawomocnosc obrad. 
Stan Rady wynosil 13 radnych. Nieobecni radni usprawiedliwieni - Jacek Dobrzanski i Jerzy 

Wdowiarz. 

Przewodniczacy Rady przedstawil proponowany porzadek obrad XXIII sesji Rady Gminy (jak 
w zalaczeniu). 

Wojt zlozyl wniosek 0 zrniane porzadku w punkcie 5 przez zdjecie z niego nastepujacych 

podpunktow: 

- ill 9) - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego "ROGI 
6" obejmujacego teren budowy elektrowni wiatrowych oraz otaczajacych je terenow rolnych 

w miejscowosci Rogi w Gminie Miejsce Piastowe (13 glosow - za), 

- ill 10) - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
"TARGOWISKA 2" obejmujacego teren budowy elektrowni wiatrowych oraz otaczajacych je 

terenow rolnych w miejscowosci Targowiska w Gminie Miejsce Piastowe (13 glosow - za). 
W/w projekty uchwal beda przedmiotem obrad na kolejnej sesji Rady Gminy. 

Wiecej wnioskow nie zgloszono, W wyniku glosowania, zmieniony porzadek obrad przyjety 

zostal jednoglosnie (13 glosow - za). 

Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjecie protokolu z XXII sesji. 
3. Sprawozdanie z dzialalnosci W6jta za okres miedzy sesjami. 
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4.	 Sprawozdanie z realizacji uchwal Rady Gminy Miejsce Piastowe oraz infonnacja 
o zarzadzeniach wydanych przez Wojta Gminy Miejsce Piastowe. 

5.	 Podejmowanie uchwal w sprawie: 
1) zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok; 
2) 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe; 
3) zarzadzenia poborn podatku od nieruchomosci, podatku rolnego oraz podatku lesnego
 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentow i okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso;
 
4) oplaty targowej zarzadzenia poboru tej oplaty w drodze inkasa, okreslenia inkasentow
 

i wysokosci wynagrodzenia za inkaso; 
5) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakladu Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym; 
6) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Miejscu 

Piastowym; 
7) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Osrodka Kultury w Miejscu 

Piastowym; 
8) oceny zasobow pomocy spolecznej w 2011 roku w Gminie Miejsce Piastowe; 
9) okreslenia przystankow komunikacyjnych, ktorych wlascicielem lub zarzadzajacym jest 

Gmina Miejsce Piastowe, udostepnionych dla operatorow i przewoznikow oraz warunkow 
i zasad korzystania z tych obiektow; 

10) ustalenia wysokosci ekwiwalentu pienieznego dla czlonkow ochotniczych strazy pozarnych, 
ktorzy uczestniczy1i w dzialaniu ratowniczym 1ub szko1eniu pozarniczym organizowanym 
przez Panstwowa Straz Pozarna lub Gmine Miejsce Piastowe; 

11) nazw ulic bedacych drogami publicznymi	 oraz nazw drog wewnetrznych w miejscowosci 
Rogi; 

12) odpowiedzi i przekazania skargi wraz z aktami sprawy Wojew6dzkiemu Sadowi 
Administracyjnemu w Rzeszowie. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
7. Zamkniecie obrad. 

Przystapiono do wyborn sekretarza obrad. 

Radny Andrzej Wilga zglosil na sekretarza obrad radnego Ryszarda Lenika, ktory wyrazil 
zgode na kandydowanie. Wiecej kandydatow nie zgloszono. W wyniku glosowania wniosek zostal 

,,... przyjety: 12 glosow - za, 0 - przeciw, 1 - wstrzymujacy. 

P r Z e b i ego bra d: 

2.	 Przyjecie protokolu z XXII sesji. 

Radni nie zglosili uwag do protokolu. W wyniku glosowania, protokol z XXII sesji Rady 
Gminy zostal przyjety jednoglosnie (13 glos6w- za). 

3. Sprawozdanie z dzialalnosci W6jta Gminy Miejsce Piastowe za okres miedzy sesjami. 

Sprawy inwestyCldne: 

~	 Trwa przebudowa drogi powiatowej Glowienka - Wrocanka wraz z budowa chodnika. Dodal, ze 
droga ta jest realizowana w ramach Narodowego Programu Przebudowy Drog Lokalnych. 

~	 W dniu jutrzejszym w Starostwie Powiatowym odbedzie silt sesja Rady Powiatu poswiecona 
stanom dreg powiatowych. Dodal, ze na w/w sesie zostali zaproszeni Wojtowie oraz 
Przewodniczacy Rad Gmin w celu omowienia modemizacji dr6g powiatowych. 
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~	 Rozpoczete zostaly remonty drog powiatowych: Rogi - Iwonicz i Wrocanka - Miejsce 

Piastowe. Przypomnial, ze stany w/w drog na niektorych odcinkach sa juz nieprzejezdne. Dodal, 
ze na drogach zostanie polozona nowa nawierzchnia asfaltowa. 

~	 Trwa przebudowa drogi gminnej - ul. Pilsudskiego w miejscowosci Targowiska. Dodal, ze 

zadanie to jest finansowane z Narodowego Programu Odbudowy Drog Lokalnych. 

~	 W dniu 18.04.2012 r. zostala podpisana umowa z Rejonem Drog i Mostow w Krosnie na 

wykonanie remontu drogi gminnej - ul. Handlowej w miejscowosci Targowiska. Dodal, ze 

zadanie to bedzie finansowane z Funduszu Solidarnosci Unii Europejskiej. 
~	 W dniu 08.05.2012 r. zostal ogloszony przetarg na odbudowe drog gminnych - ul. 

Starowiejskiej i Cmentarnej w Miejscu Piastowym oraz ul. Slonecznej w Glowience. Otwarcie 
ofert nastapi w dniu 24.05.2012 r. Dodal, ze w/w zadania beda realizowane ze srodkow 
otrzymanych na usuwanie skutk6w powodzi. 

~ W nastepnym tygodniu zostanie rozpoczety wiosenny remont dreg gminnych.
 

~ Zostaly rozpoczete prace przy budowie nowego Domu Ludowego w Niznej Lace.
 

~ W dniu 03.04.2012 r. zostal ogloszony przetarg na rewitalizacje Domu Ludowego w Rogach.
 
Otwarcie ofert nastapi w dniu 18.05.2012 r. 

,.. Sprawv oswiatowe: 

~ Zostaly ogloszone konkursy na dyrektorow trzech szkol podstawowych w: Glowience, Lezanach 
i Zalesiu. 

~	 Trwaja prace przy zatwierdzaniu arkuszy organizacyjnych szkol. Gmina jako organ prowadzacy 

szkoly ma czas je zatwierdzic do konca miesiaca maja. Dodal, ze w niekt6rych szkolach 

zostanie zmniejszona ilosc oddzialow. Spowodowane to jest nizem demograficznym. 

Konsekwencja tego bedzie zmniejszona liczba zatrudnionych nauczycieli. Wspomnial, ze 
uczniowie klas od IV do VI ze szkoly w Widaczu, ktora od 1 wrzesnia br. bedzie funkcjonowala, 
jako filia szkoly w Targowiskach, zostali zapisani do szkoly w Targowiskach. Tylko jeden uczen 

z tej grupy zapisal si~ do szkoly w Lezanach, 
~	 Na nastepnej sesji zostana przedstawione wyniki egzaminow po VI klasie szkoly podstawowej 

i gimnazjum oraz wyniki 0 konkursach. Zostana rowniez przedstawione wyniki 0 zapisach do 

przedszkoli i gimnazj6w funkcjonujacych na terenie Gminy Miejsce Piastowe. 

Sprawy rozne: 

."'" ~ W dniu 27 kwietnia br. zostal powolany na funkcje soltysa Solectwa Widacz pan Stanislaw 
Kokoszka. Dodal, ze zgodnie ze statutem solectwa, jesli w okreslonym terminie zostal zgloszony 

tylko jeden kandydat, to wyborow nie przeprowadza sie, a za wybranego soltysa uwaza sie 

zgloszonego kandydata. I tak bylo w tym przypadku. 

~ W dniu 22.04.20121 r. odbylo sie Zebranie Wiejskie w Rogach. Dodal, ze na zebraniu 

mieszkancy dokonali wyboru grupy osob, ktore beda pracowaly nad planem odnowy 

miejscowosci Rogi w ramach Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi. 
~ W dniu 19.05.2012 r. odbedzie sie Zebranie Wiejskie w Niznej Lace, Dodal, ze w pozostalych 

solectwach zebrania wiejskie beda sie odbywaly od 1 lipca br., wyjatkiem bedzie Solectwo 

Widacz, gdzie w ciagu miesiaca od wyboru soltysa, nalezy dokonac wyboru rady soleckiej. 
~ W dniu 1 kwietnia br. uczniowie ze szkol z terenu gminy kwestowali na rzecz krosnienskiego 

hospicjum. Zebrane pieniadze w kwocie 11.721,87 zl zostaly wplacone na konto hospicjum. 
~ W dniu 12.04.2012 r. w Bobrce odbylo sie zebranie czlonkow Stowarzyszenia Lokalnej Grupy 

Dzialania .Kraina Nafty". Glownym tematem bylo przedstawienie sprawozdan z dzialalnosci za 
2011 rok. Dodal, ze LGD bedzie oglaszac nowy konkurs na odnowe miejscowosci i w ramach 
tego naboru Gmina zamierza zglosic projekt przebudowy Domu Ludowego w Targowiskach. 
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" W dniu 19.04.2012 r. odbyl sie jubileusz 70-lecia pozycia malzenskiego panstwa Kazimiery 
i lana Platek z Miejsca Piastowego. 

" W dniu 23.04.2012 r. w sali narad Urzedu Gminy odbylo sie szkolenie dla organizacji 
pozarzadowych. 

"	 W dniu 27.04.2012 r. W6jt bral udzial w spotkaniu z Marszalkiem Wojew6dztwa 
Podkarpackiego. Dodal, ze rozmowy dotyczyly dofinansowania budowy sali gimnastycznej 
w Glowience oraz przebudowy drogi Dolna Wrocanka - Glowienka. 

"	 W dniu 03.05.2012 r. we Wrocance odbyl sie Gminny Dzien Strazaka, W6jt podziekowal 
jednostkom OSP za uczestnictwo w tych uroczystosciach. 

" W dniu 06.05.2012 r. w Targowiskach odbyla sie uroczystosc poswiecenia figury Sw. Floriana. 
" W dniu 13.05.2012 r. w Glowience odbyl sie koncert wiosenny. 
" W dniach 22 - 25.05.2012 r. na terenie Gminy Miejsce Piastowe przeprowadzona zostanie 

zbi6rka zuzytego sprzetu elektrycznego i elektronicznego. Odbi6r w/w odpad6w nastapi po 

uprzednim zgloszeniu telefonicznym lub osobiscie w Urzedzie Gminy Miejsce Piastowe. 
Zbi6rka odpad6w jest bezplatna. Dodal, ze Gmina w roku biezacym zamierza jeszcze 
przeprowadzic zbiorke odpad6w wielkogabarytowych i opon. 

,.. "W6jt przypomnial, ze caly teren Gminy Miejsce Piastowe na dzien dzisiejszy, jest zagrozony 

wscieklizna, W zwiazku z tym zwrocil sie do radnych i soltysow 0 poinformowanie 

mieszkancow 0 zaistnialym zagrozeniu. 
" W ostatnim czasie odbylo sie szereg spotkan z mieszkancami przy wspoludziale radnych 

w sprawie NZOZ "Vita". Wspomnial, ze temat ten, byl rowniez omawiany na Zebraniu 
Wiejskim w Rogach. Dodal, ze na dzien dzisiejszy zostana przedstawione wlascicielowi NZOZ 
"Vita" trzy propozycje do wyboru. W6jt ma nadzieje, ze jedna z propozycji zostanie wybrana 
i zrealizowana dla dobra ogolu. 

4.	 Sprawozdanie z realizacji uchwal Rady Gminy Miejsce Piastowe oraz informacja 
o zarzadzeniach wydanych przez W6jta Gminy Miejsce Piastowe. 

Sekretarz Gminy Krzysztof Mercik odczytal sprawozdanie z realizacji uchwal podjetych na 
XXI, XXII sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe oraz informacje 0 zarzadzeniach W6jta Gminy 

,.. Miejsce Piastowe wydanych w okresie od 10 marca 2012 r. do 15 maja 2012 r. Sprawozdanie 

stanowi zalacznik do protokolu. 

W6jt Gminy oraz Przewodniczacy Rady Gminy zlozyli panu Stanislawowi Kokoszce nowo 
wybranemu Soltysowi Solectwa Widacz gratulacje i zyczenia, Nastepnie W6jt wreczyl stosowne 

zaswiadczenie 0 wyborze na funkcje soltysa. 

950 Przewodniczqcy obrad oglosil ltl-minutowa (940 
- ) przerwe w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady, realizujqc dalsze punkty porzqdku obrad. 

5. Podejmowanie uchwal: 

1) Podjecie uchwaly w sprawie zmian w uchwale budietowej na 2012 rok: 

Zastepca W6jta przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 
2012 r. wedlug zwiekszen i zmniejszen w dochodach i wydatkach poszczeg6lnych dzialow 
klasyfikacj i budzetowej, 

4 



Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIII/153/12 w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok zostala przyjeta 
jednoglosnie (13 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

2) Podjecie uchwaly 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miejsce Piastowe. 

Zastepca W6jta przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. W zwiazku 
z uzyskaniem dodatkowych dochodow dokonano zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Miejsce Piastowe oraz w prognozie kwoty dlugu na lata 2012 - 2021 okreslonych 

w zalaczniku nr 1 do uchwaly nr XVI/1 03/11 Rady Gminy Miej see Piastowe z dnia 20 grudnia 
2011 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejsce Piastowe: 

- zmniejszono dochody biezace 0 kwote 334.597,00; 

- zwiekszono dochody majatkowe 0 kwote 87.429,00; 

- zmniejszono wydatki biezace 0 kwote 224.004,00; 

- zwiekszono dotacje na zadania biezace 0 kwote 58.900,00; 

- zmniejszono swiadczenia na rzecz os6b fizycznych 0 kwote 83,147,00; 

- zwiekszono wydatki majatkowe 0 kwote 84.885,00; 

- zwiekszono planowany deficyt 0 kwote 108.049,00. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

o zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe. 

Wobec braku zgloszeri do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie, 

Uchwala Nr XXIII/154/12 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejsce Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (13 glosow - za) w glosowaniu 
jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

3) Podjecie uchwaly w sprawie zarzqdzenia poboru podatku od nieruchomosci, podatku rolnego 
oraz podatku lesnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentow i okreslenia wysokosci 

wynagrodzenia za inkaso. 



W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Zgodnie z ustawa 0 podatkach 

i oplatach lokalnych, rada gminy w drodze uchwaly okresla zasady ustalania i poboru oraz terminy 

platnosci i wysokosc stawek oplaty targowej oraz moze zarzadzic pob6r tych oplat w drodze inkasa, 

a takze wyznaczyc inkasent6w i wysokosc wynagrodzenia za inkaso. Przypomnial, ze w Gminie 

Miejsce Piastowe inkasentami poboru podatk6w sa soltysi. W zwiazku z wyborem nowego soltysa 

w Solectwie Widacz, jest konieczne podjecie przedstawionej uchwaly. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie zarzadzenia poboru podatku od nieruchornosci, podatku rolnego oraz podatku lesnego 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasent6w i okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIII/155112 w sprawie zarzadzenia poboru podatku od nieruchomosci, podatku 

rolnego oraz podatku lesnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasent6w i okreslenia wysokosci 

wynagrodzenia za inkaso zostala przyjeta jednoglosnie (13 glosow - za) w glosowaniu jawnym. 

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

4)	 Podjecie uchwaly w sprawie oplaty targowej, zarzqdzenia poboru tej oplaty w drodze inkasa, 
okreslenia inkasentow i wysokosci wynagrodzenia za inkaso. 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem oraz zglosil autopoprawke do 

projektu uchwaly, aby w § 3 w ust.l wykreslic punkt 7, a w punkcie 8 po slowie "Solectwie" 

dopisac wyraz .Widacz". Nadmienil, ze inkasentem oplaty targowej w solectwach: Widacz, 

Wrocanka i Zalesie bedzie pan Miroslaw Wegrzyn. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie oplaty targowej, zarzadzenia poboru tej oplaty w drodze inkasa, okreslenia inkasent6w 

i wysokosci wynagrodzenia za inkaso. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIII1156/12 w sprawie oplaty targowej, zarzadzenia poboru tej oplaty w drodze 
inkasa, okreslenia inkasent6w i wysokosci wynagrodzenia za inkaso zostala przyjeta jednoglosnie 

(13 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

5) Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdaniajinansowego Samodzielnego 
Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym. 
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Pan Ryszard Buczek - Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki 

Zdrowotnej w Miejscu Piastowym przedstawil roczne sprawozdanie finansowe Samodzielnego 
Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej za 2011 rok oraz wymienil inwestycje jakie 
zostaly zrealizowane w SPG ZOZ w 2011 roku. (Sprawozdanie w zalaczeniu do protokolu). 

Radna Maria Glazer poprosila 0 wyjasnienie, co wchodzi w sklad uslug obcych oraz co to sa, 
koszty rodzajowe. 

Dyrektor SPG ZOZ poinformowal, ze uslugi obce, sa to uslugi, kt6re SPG ZOZ placi obcym 
jednostkom za wykonane badania analityczne i inne uslugi medyczne. Koszty rodzajowe tez dotycza 
uslug wykonywanych przez podwykonawc6w. 

Radny Ryszard Lenik zwrocil sie z nastepujacymi sprawami: 

- mieszkancy Wrocanki bardzo chwala nocna i swiateczna opieke medyczna w Miejscu
 
Piastowym, ale narzekaja, ze nie ma otwartej apteki i musza jechac po lekarstwa do Krosna,
 

- jak przedstawia sie statystyka pacjent6w w Osrodku Zdrowia Rogach, czy ilosc wzrasta, czy
 
"". maleje. 

Dyrektor wyjasnil, ze z nocnej i swiatecznej opieki medycznej korzysta okolo 400 pacjent6w 

miesiecznie. Dodal, ze byly prowadzone rozmowy z wlascicielem apteki 0 wydluzenie godzin jej 

funkcjonowania. Na razie czas pracy apteki zostal wydluzony w dni powszednie do godz. 21. 
W niedziele i swieta apteka jest nieczynna. Nastepnie odniosl sie do osrodka zdrowia w Rogach 
i poinformowal, ze osrodek ma 1450 pacjent6w przypisanych do pielegniarki srodowiskowej, 750 
pacjent6w przypisanych do lekarza oraz zapewnia opieke medyczna dla uczni6w szkoly 

podstawowej i gimnazjum. 

W6jt w odniesieniu do sprawy apteki stwierdzil, ze me mozna wymusic na prywatnym 

wlascicielu apteki wydluzenia czasu pracy. Dodal, ze jedynym rozwiazaniem byloby otworzenie 

nocnej apteki w strukturach SPG ZOZ w Miejscu Piastowym. Nadmienil, ze temat ten bedzie 
dyskutowany na posiedzeniu Rady Spolecznej SPG ZOZ. Nastepnie poinformowal, ze wszystkie 

.I"'A	 inwestycje i prace remontowe w 2011 roku byly realizowane ze srodkow wlasnych wypracowanych 
przez SPG ZOZ. Dodal, ze taki sam model prowadzenia inwestycji powinien bye spelniony w 

funkcjonujacych Niepublicznych Osrodkach Zdrowia. 

Radny Andrzej Wilga na podstawie swoich spostrzezen uwaza, ze funkcjonowanie apteki 
w Miejscu Piastowym do godziny 2200 w dni powszednie byloby wystarczajace. 

Wobec braku kolejnych zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIII/157/12 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym zostala 
przyjeta jednoglosnie (13 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do 

protokolu. 

6) Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Miejscu Piastowym. 
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Pani Anna Hreczka - Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Miejscu Piastowym 
przedstawila roczne sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Miejscu Piastowym za 2011 rok. (Sprawozdanie w zalaczeniu do protokolu). 

Z-ca W6jta poinformowala, zc w sprawozdaniu finansowym - bilansie GBP wystapila 
pomylka w liczeniu. Dodala, ze poprawiony bilans radni otrzymali na posiedzeniu komisji w dniu 
14.05.2012 r. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIII/159/12 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Miejscu Piastowym zostala przyjeta jednoglosnie (13 glosow - za) 

w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

7) Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego 
Osrodka Kultury w Miejscu Piastowym. 

Pan Janusz Wegrzyn - Dyrektor Gminnego Osrodka Kultury w Miejscu Piastowym 
przedstawil roczne sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka 
Kultury w Miejscu Piastowym za 2011 rok. (Sprawozdanie w zalaczeniu do protokolu), 

Radny Czeslaw Kopczak poprosil 0 wyjasnienie, co zawieraja koszty rodzajowe i uslugi obce. 

Dyrektor GOK wyjasnil, ze w przypadku instytucji kultury sa to uslugi, kt6re GOK kupuje na 
zewnatrz np. wynajem sceny, zaproszenia artyst6w, czy zespolow, Co do koszt6w rodzajowych, to 

w ich sklad wchodza miedzy innymi przetargi np. na obsluge plastyczna instytucji kultury, wydruk 

czasopism, czy uslugi transportowe. 

Wobec braku kolejnych zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

,....	 Uchwala Nr XXIII/159/12 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego 

Osrodka Kultury w Miejscu Piastowym zostala przyjeta jednoglosnie (13 glosow - za) 
w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

Przewodniczqcy obrad oglosil 15-minutowq (]Joo - ]J15) przerwe w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady. 

8) Podjecie uchwaly w sprawie oceny zasobow pomocy spolecznej w 2011 roku w Gminie Miejsce 
Piastowe. 

Przewodniczacy Rady poinformowal, ze zmiana do ustawy 0 pomocy spolecznej wprowadzila 
obowiazek sporzadzania przez Osrodki Pomocy Spolecznej poczawszy od 2012 roku, ocene 
zasob6w pomocy spolecznej na tle sytuacji spoleczno demograficznej i przedkladania jej do 
zatwierdzenia radzie gminy, do dnia 30 kwietnia kazdego roku. Przypomnial, ze zgodnie 
z wymogami prawnymi radni w dniu 24 kwietnia br. otrzymali w/w sprawozdanie. Dodal, ze ocena 
zasob6w pomocy spolecznej byla rowniez tematem dyskusji na komisji. 
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Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie oceny zasob6w pomocy spolecznej w 2011 roku w Gminie Miejsce Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIII/160/12 w sprawie oceny zasob6w pomocy spolecznej w 2011 roku w Gminie 
Miejsce Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (13 glos6w - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala 
stanowi zalacznik do protokolu. 

9) Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia przystankow komunikacyjnych, kiOrych wlascicielem 
lub zarzqdzajqcym jest Gmina Miejsce Piastowe, udostepnionych dla operatorow 
i przewoinikow oraz warunkow i zasad korzystania z tych obiektow. 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Przedmiotowa uchwala okresla 

wykaz przystank6w komunikacyjnych, kt6rych wlascicielem lub zarzadzajacym jest Gmina Miejsce 
Piastowe, udostepnionych dla operator6w i przewoznikow oraz warunki i zasady korzystania 

z tych przystank6w. Nastepnie zglosil autopoprawke do zalacznika nr 1 dotyczacego wykazu 
przystank6w komunikacyjnych, by w miejscowosci Miejsce Piastowe dopisac kolejny przystanek 
przy ul. Szkolnej kolo Zespolu Szk61 Publicznych w Miejscu Piastowym. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie okreslenia przystank6w komunikacyjnych, kt6rych wlascicielern lub zarzadzajacym jest 
.,..	 Gmina Miejsce Piastowe, udostepnionych dla operator6w i przewoznikow oraz warunk6w i zasad 

korzystania z tych obiekt6w. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIII/161/12 w sprawie okreslenia przystank6w komunikacyjnych, kt6rych 

wlascicielem lub zarzadzajacym jest Gmina Miejsce Piastowe, udostepnionych dla operator6w 
i przewoznikow oraz warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w zostala przyjeta jednoglosnie 

(13 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

10) Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pienieinego dla czlonkow 
ochotniczych straiy poiarnych, ktorzy uczestniczyli w dzialaniu ratowniczym lub szkoleniu 
poiarniczym organizowanym przez Panstwowa Strat Poiarna lub Gmine Miejsce Piastowe. 

Z-ca W6jta przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Nowelizacja ustawy 
o ochronie przeciwpozarowej wprowadzila obligatoryjny tryb wyplaty z budzetu Gminy 
ekwiwalentu pienieznego dla czlonkow OSP bioracych udzial w dzialaniach ratowniczych 
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i szkoleniach pozamiczych, Rada Gminy uzyskala delegacje ustawowa do okreslenia wysokosci 

tego ekwiwalentu wyplacanego z budzetu Gminy. G6ma granica stawki wynosi 1/175 przecietnego 

wynagrodzenia ogloszonego przez Prezesa GUS w Dzienniku Urzedowyrn RP "Monitor Polski". 
Nastepnie wniosla poprawke do projektu uchwaly zgodnie z wnioskiem Komisji Rady Gminy, 
dotyczaca obnizenia ekwiwalentu za kazda godzine udzialu czlonka OSP w dzialaniu ratowniczym 
w wysokosci 1/300 przecietnego wynagrodzenia, oraz obnizenia ekwiwalentu za kazda godzine 
udzialu czlonka OSP w szkoleniu pozarniczyrn w wysokosci 25% stawki opisanej. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pienieznego dla czlonkow ochotniczych strazy 

pozarnych, kt6rzy uczestniczyli w dzialaniu ratowniczym lub szkoleniu pozarniczyrn 

organizowanym przez Panstwowa Straz Pozarna lub Gmine Miejsce Piastowe wraz z poprawka, 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIII/162/12 w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pienieznego dla czlonkow 
ochotniczych strazy pozarnych, kt6rzy uczestniczyli w dzialaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pozarniczym organizowanym przez Paristwowa Straz Pozarna Iub Gmine Miejsce Piastowe wraz 

z poprawka zostala przyjeta jednoglosnie (13 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi 

zalacznik do protokolu. 

11) Podjecie uehwaly w sprawie nazw ulie bedqcych drogami publieznymi oraz nazw drog 
wewnetrznych w miejscowosci Rogi. 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Stosownie do ustawy 0 samorzadzie 
gminnym do wlasciwosci Rady Gminy nalezy podejmowanie uchwal w sprawie nazw ulic bedacych 

drogami publicznymi lub nazw dr6g wewnetrznych. Wniosek Rady Soleckiej w Rogach w sprawie 
nadania nazw ulic w miejscowosci Rogi zostal zlozony w dniu 28.02.2012 r. Do w/w wniosku 
dolaczony zostal protokol z zebrania wiejskiego z dnia 20.09.2009 r. oraz wyniki przeprowadzonej 
ankiety w sprawie propozycji nadania nazw ulicom, stanowiacym drogi publiczne oraz niekt6re 
drogi wewnetrzne bedace wlasnoscia Gminy Miejsce Piastowe. Nastepnie W6jt omowil lokalizacje 

oraz nazwy nadane poszczeg6lnym ulicom w miejscowosci Rogi. Wspomnial, ze mieszkancom 
zostanie przedstawiona oferta wykonania tablic z oznaczeniem ulicy i numeru domu. Dodal, ze 

w tych miejscowosciach, gdzie funkcjonuja nazwy ulic, Gmina bedzie dazyc do powielenia tego 
schematu, kt6ry zostal wprowadzony w Miejscu Piastowym, a kt6ry nawiazuje do sytemu 
informacji miejskiej stosowanej w wiekszych miastach tj. niebieska tabliczka z czerwonym 
oznaczeniem miejscowosci i bialyrn oznaczeniem numeru. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
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w sprawie nazw ulic bedacych drogami publicznymi oraz nazw drog wcwnetrznych w miejscowosci 

Rogi. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIII/I63/12 w sprawie nazw ulic bedacych drogami publicznymi oraz nazw drog 

wewnetrznych w miejscowosci Rogi zostala przyjeta jednoglosnie (13 glosow - za) w glosowaniu 

jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

12) Podjecie uchwaly w sprawie odpowiedzi i przekazania skargi wraz z aktami sprawy 
Wojewodzkiemu Sqdowi Administracyjnemu w Rzeszowie. 

W6jt poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy udzielenia odpowiedzi na skarge Panstwa 

Aleksandry Uliasz-Ziobrowskiej i Tomasza Ziobrowskiego na uchwale Nr XIV/124/07 Rady Gminy 

Miejsce Piastowe z dnia 28 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego "Glowienka 4" w Gminie Miejsce Piastowe i przekazania jej 

wraz z aktami sprawy oraz odpowiedzia do Wojew6dzkiego Sadu Administracyjnego w Rzeszowie. 

Dodal, ze odpowiedz na skarge wraz z uzasadnieniemjest zalacznikiem do uchwaly. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie odpowiedzi i przekazania skargi wraz z aktami sprawy Wojewodzkiemu Sadowi 

Administracyjnemu w Rzeszowie. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie, 

Uchwala Nr XXIII/I64/12 w sprawie odpowiedzi i przekazania skargi wraz z aktami sprawy 

,..	 Wojew6dzkiemu Sadowi Administracyjnemu w Rzeszowie zostala przyjeta jednoglosnie (13 

glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

50 Interpelacje, wnioski i zapytania, 

Radna Zuzanna Drobek zwrocila silt z nastepujacymi sprawami: 

- w imieniu rolnikow z Glowienki wnioskuje 0 przyciecie galezi na drodze w kierunku cmentarza 

cholerycznego. Dodala, ze wystajace galezie utrudniaja przejazd maszynami rolniczymi, 

- w imieniu mieszkancow z ul. Franciszkanskiej i Mlynarskiej w Glowience wnioskuje, by przy 

rozwozeniu klinca uwzglednic w/w ulice. 

Pan Marek Guzik - Soltys z Miejsca Piastowego zwrocil silt z pytaniem, kiedy nastapi 

rewitalizacja centrum w Miejscu Piastowym. 

Pan Zbigniew Robotka - Soltys z Lezan zwrocil silt z pytaniem, czy istnieja mozliwosci na 

dokonczenie parkingu w Lezanach oraz zglosil powstale pekniecia na drodze - ul. Potockiego 

w Lezanach. 
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Wojt udzielil odpowiedzi na zlozone pytania i wnioski: 

- Odnosnie przyciecia galezi - zadanie to zostanie wykonane. 

- Odnosnie polozenia klinca na drogach w Glowience - zostanie zrobiony objazd ze soltysami po 
Gminie i zostana wytypowane drogi, na ktore zostanie nawieziony kliniec. 

- Odnosnie naprawy ul. Potockiego w Lezanach - w ramach remontu wiosennego, zarowno na 
drogach: ul. Potockiego w Lezanach i ul. Suchodolskiego w Targowiskach, powstale pekniecia 
zostana zalane asfaltem. 

- Odnosnie dokonczenia parkingu w Lezanach - po dokonaniu wyceny polozenia asfaltu, zostana 
podjete dalsze kroki w tym temacie. 

- Odnosnie rewitalizacji centrum w Miejscu Piastowym - w tegorocznym budzecie zostaly 
zarezerwowane srodki na to zadanie. Dodal, ze w roku biezacym zostanie zlecone wykonanie 
dokumentacji przebudowy tego centrum. Nastepnie stwierdzil, ze wiekszosc budynkow 

gminnych, w ktorych odbywa sie dzialalnosc gminy, jest wyremontowana. Wspomnial tez, 
o planowanej w roku biezacyrn termomodernizacji budynku przy ul. Dworskiej 14. Na 
zakonczenie stwierdzil, ze jesli wszystko pojdzie zgodnie z zalozeniem, to na koniec kadencji 
wszystkie budynki publiczne beda doprowadzone do nalezytego poziornu i wygladu. 

Radny Andrzej Wilga zwrocil sie z pytaniem, kiedy zostanie polozony asfalt na koncowym 
odcinku drogi - ul. Zarzecze. 

Wojt wyjasnil, ze na dzien dzisiejszy jest to utica rozbudowujaca sie. Dodal, ze fragment tej 
drogi na razie zostal pokryty klincern, aby ludzie, ktorzy tam buduja nowe domy, mogli wjechac 
sprzetem budowlanym. Jak zostanie zagospodarowana budowa dornow, to droga zostanie pokryta 
asfaltem. 

Radny Ireneusz Maslyk zwrocil sie z pytaniem, jak przedstawia sie sprawa przejmowania 
przez Gmine cmentarzy. 

Wojt poinformowal, ze po zakonczeniu spraw szkolnych, podjete zostana dzialania w sprawie 
przejecia przez Gmine cmentarzy. Dodal, ze wszystkie dokumenty w tej sprawie sa przygotowane. 

Przewodniczacy Rady poinformowal, ze do Rady Gminy wplynely pisma od Pana Waclawa 
Wegrzyna z dnia 12.04.2012 r. i od Pani Marii Moskal z dnia 07.05.2012 r., mieszkancow z Miejsca 
Piastowego odnoszace sie do podjetej przez Rade Gminy Miejsce Piastowe uchwaly w sprawie 
rozpatrzenia skargi dotyczacej przebudowy drogi krajowej nr 28 w Miejscu Piastowym. Dodal, ze 
radni moga sie zapoznac z w/w pismarni w Referacie OA pok. nr 13. 

Nastepnie odczytal pisma, jakie wplynely w okresie miedzy sesjami: 
- Pismo z dnia 19.04.2012 r. od Dyrektora Niepublicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej "Vita", 

dotyczace najmu osrodka zdrowia polozonego w Miejscu Piastowym przy ul. Dworskiej 
i wRogach. 

- Pismo z dnia 26.03.2012 r. od Dyrektora Wojew6dzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Rzeszowie z wyrazami podziekowania dla Wladz Samorzadowych Gminy Miejsce Piastowe 
za wspieranie Programu Rozwoju Bibliotek, ogolnopolskiego przedsiewziecia realizowanego 
przez Fundacje Rozwoju Spoleczenstwa Informacyjnego, ktora na ten eel otrzymala gran od 
Polsko - Arnerykanskiej Fundacji Wolnosci, pochodzacy ze srodkow finansowych Swiatowego 
Programu Rozwoju Fundacji Billa i Melindy Gates. 
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- Pismo z dnia 28.03.2012 r. od Prezydenta Miasta Krosna, dotyczace odnowienia inicjatywy 
sprzed czterech lat, zmierzajacej do wybudowania lacznicy kolejowej pomiedzy przystankiem 
Krosno - Turasz6wka, a stacja Przyb6wka. 

- Pismo z dnia 02.04.2012 r. od Radnego Powiatu Sanockiego, dotyczace pomocy finansowej na 

leczenie niepelnosprawnego dziecka 0 imieniu Kuba z powiatu sanockiego. 

- Pismo z dnia 11.05.2012 r. od Stowarzyszenia Na Rzecz Prawdziwej Ekologii z Trepczy, 

dotyczace, protestu przeciw planowanej inwestycji oznaczonej miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego .Rogi - 6", kt6ra spowoduje zniszczenie siedlisk nietoperzy. 

Radny Andrzej Wilga w odniesieniu do pism od pana Waclawa Wegrzyna i pani Marii Moskal 
stwierdzil, ze w/w osoby w tych pismach podwazaja decyzje Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych 
i Autostrad w Rzeszowie oraz projektanta z Karpackiego Centrum Obslugi Inwestycji w Krosnie 
w sprawie lewoskretow, 

Przewodniczacy Rady udzielil glosu Pani Malgorzacie Knap, kt6ra odczytala swoje pismo 
dostarczone do Urzedu Gminy Miejsce Piastowe w dniu 14.05.2012 r. 

6. Zamkniecie obrad. 

W zwiazku z tym, ze nie zgloszono wiecej interpelacji i wniosk6w Przewodniczacy Rady 

zamknal o godz. 1240 obrady XXIII sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe. 

Na tym protokol zakonczono. 

Witfor 

Protqko] .spqr7A4~ila: 
b,((Qje.~ 

Ewa Rajch6r--'nspektor OA 
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